

# 香港環境 卓越大獎

Hong Kong Awards for Environmental Excellence

中華人民共和國香港特別行政區  
Hong Kong Special Administrative Region  
of the People's Republic of China

20<sup>th</sup> 周年紀念  
ANNIVERSARY



公共服務  
Public Services

## 金獎 Gold Award



### 香港機場管理局 Airport Authority Hong Kong

香港機場管理局從機場整體着手，致力減低碳排放及廚餘對環境的影響，使香港國際機場成為全球機場的先驅。機管局不但與50多家機場夥伴共同訂下新減碳目標，亦與機場17家主要餐飲膳食及款待服務商合作回收食物及廚餘。

Adopting an airport-wide approach, the Airport Authority Hong Kong (AAHK) strives to reduce the impacts of carbon and food waste footprints and makes the Hong Kong International Airport (HKIA) one of the leaders among airports worldwide. Working closely with over 50 airport business partners, the AAHK has set new carbon reduction targets. It also conducts food rescue and food waste recycling with 17 major catering and hospitality business partners across HKIA.



以固定地面供電系統及預調空氣系統為停泊的飛機提供電力及空調，減低碳及其他排放。

Providing electricity and air-conditioning for parking aircrafts through fixed ground power units and pre-conditioned air units to reduce carbon and other emissions.



與機場租戶合作，收集及捐贈剩食給食物銀行，以轉贈有需要人士，並將計劃的服務範圍擴展至鄰近社區。

Collaborating with tenants to collect and donate surplus food to food bank for redistributing to the needy and enhancing the coverage of the programme to nearby districts.



於新建的中場客運大樓安裝太陽能電池板，並盡量增加天然採光，減少電力消耗。

Installing solar panels and maximising the use of natural light in the newly constructed Midfield Concourse to reduce the use of electricity.